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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehet, hogy ahol a NAV korábban felelősségre 
vonás nélkül lezárta a nyomozást, ott az Integritás Hatóság vizsgálatot kezdeményez?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A nepszava.hu  oldalon  található  „Már  az  Integritás  Hatóság  vizsgálja  a  Farkas  Flórián-féle
szövetkezet  ügyét„  című cikk  szerint  az  Integritás  Hatóság vizsgálni  kezdte  az  elhíresült  roma
foglalkoztatási program, a Híd a munka világába pénzköltéseit.:

„Az  adóhatóság  hét  év  után,  2022  végén  bizonyítottság  hiányában  megszüntette  a  nyomozást.
Annak  ellenére,  hogy  a  Balog  Zoltán  vezette  Emberi  Erőforrások  Minisztériuma  (Emmi)  is
szabálytalanságokat  észlelt,  ezért  visszakövetelte  a  pénzt.  Farkas  Flóriánt,  akinek  meghatározó
szerepe volt a projektben, nemhogy gyanúsítottként, még tanúként se hallgatták meg.

Az Integritás Hatóság (IH) most leporolja az aktát. Biró Ferenc, a hatóság vezetője írásban közölte
az  ORÖ  elnöki  feladatait  ellátó  Lakatos  Oszkárral,  hogy  az  „európai  uniós  támogatások
végrehajtása vonatkozásában vizsgálati eljárást” indítottak a Híd a munka világába ügyében. Az
IH felidézte, hogy a projekt konzorciumi partnereként az ORÖ annak idején öt ingatlant vásárolt.
Ezek közül a legértékesebb az a budapesti,  Gellérthegy utcai székház,  amely – 2014-es áron –
mintegy 260 millió forintba került.  A másik négy ingatlan Gödöllőn, Pécsen, Salgótarjánban és
Zalaegerszegen volt, akkori vételáruk 13,5 és 25,5 millió forint között mozgott.

A hatóság nemcsak az ingatlanok sorsáról kért tájékoztatást, hanem annak a több mint 1,6 milliárd
forintnak a visszafizetéséről is, amelyre az Emmi kötelezte az ORÖ-t. Ezen túlmenően az IH kitért
arra,  hogy  2016-ban  az  ORÖ  1,3  milliárdos  speciális  támogatást  kapott.  A  hatóság  ennek
felhasználásáról is papírokat szeretne látni.”

 



Kérdezem Önt:

Hogyan lehet, hogy ahol a NAV korábban felelősségre vonás nélkül lezárta a nyomozást, ott az
Integritás Hatóság vizsgálatot kezdeményez?

 

Budapest, 2024. február 23.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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